
Referat af bestyrelsesmødet tirsdag den 4. september 2018 hos Jesper 
_________________________________________________________ 
 

Mødet blev afholdt hos Jesper Vogt (88) 

Til stede var: Jesper, Torben, Kiorsten og Margrete – Jan havde meldt afbud. 

 

Eneste punkt på dagsordenen var arbejdsdagen på lørdag den 8. september med specielt fokus på 

renovering af legepladsen.  

 

Ved besigtigelse af legepladsen fandt vi, at flg. skulle gøres: 

 Sandkasserne: Den dybe sandkasse (ved røret) skal erstattes af et par ’fald-måtter’, hvilket indebærer, at 

en del af sandet skal fjernes (strøs evt. ud på volden ud mod Ringgaden) og erstattes af jord, hvorpå der sås 

græs. Det vil formodentlig få bugt med de ihærdige tidsler og padderokker m.m., der bliver ved at vokse op 

igennem sandet. Når der kommer græs på, vil dette blive slået på linje med områdets øvrige græsareal, 

hvorved ukrudtsproblemet burde være løst. 

  Rutchebanen: Skal helt skiftes ud. Kirsten kontakter Jan (Tømrer) for en ca.pris. Jeg har søgt på nettet, 
og har bl.a. tjekket Elverdal rutchebaner i helstål. De er dyre – men også af høj kvalitet, dvs. kraftigt, rustfrit 
stål. De er dyre.Sælgeren (Hans Henrik 2060 0855) fortalte, at priserne lå mellem 17 og 20.000 incl. levering 
og montering – de 20.000 var for en 2 m x 0,5 m bred rutchebane.  
Det er godt nok mange penge, så det er nok ikke den løsning, vi skal ud i….! 
 
 Trappen op til tårnet: Skal totalrenoveres, hvilket Kirsten også taler med Jan (Tømrer) om. 

 Vippen: Tværpinden, der i princippet er omdrejningsakselen for vippefunktionen, er i skidt stand og bør 

udskiftes. Den er delvist flækket og giver sig rigeligt meget i den ene side. Derudover mangler den en af de 

4 nagler, der holder selve vippen på plads. Også en Jan opgave? 

____________________________________________________ 

That’s it.  

Arbejdsdagen på lørdag starter kl. 10 – UDEN morgenmad. Vi har valgt en sandwich til frokost i stedet for.  

 

Referent:  Margrete ☺ 

 


